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Protokół Nr XXXVII/17 

z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 9 listopada 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Łobżenicy w trybie art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/297/17 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa instalacji solarnych  

dla budynków mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017 – 2029. 

5. Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych. 

6. Interpelacje, zapytania radnych. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 15:00 otworzył  

XXXVII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 
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składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Radni nieobecni: Marek Czerczak, Edward Starszak. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli:  Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Zaproszenie na sesję, listy obecności stanowią załączniki nr 1-3 do protokołu. 

 

Ad. 2  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał wniosek Burmistrza Łobżenicy o zwołanie sesji Rady Miejskiej w trybie art. 20  

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, który stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.  

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik Danutę Dubicką o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XXXVI/297/17 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 października  

2017 r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację przedsięwzięcia pn. 

„Budowa instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/297/17 

Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych na realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa instalacji solarnych dla 

budynków mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/298/17 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/297/17 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa instalacji solarnych dla 

budynków mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/299/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017-2029, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja zarządził wyłączenie jawności 

sesji Rady Miejskiej. Poprosił o pozostanie w sali sesyjnej radnych. 
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Jawność sesji została wyłączona na podstawie § 31 Statutu Gminy Łobżenica, w związku  

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa.  

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Złotowie nadał klauzulę tajemnica skarbowa w informacji 

na temat analizy oświadczenia majątkowego złożonego Burmistrzowi Łobżenicy. 

 

W części niejawnej sesja nie była nagrywana. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

Poprosił o powrót do sali obrad. 

 

Ad. 6 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Zapytał, czy rozpoczął się już remont dróg gminnych.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „W imieniu Klubu Radnych Nasza Gmina wnoszę do Pana Burmistrza, aby 

rozważył na gruncie obowiązującego prawa możliwość zastosowania abolicji wobec osób, 

które zajmują pasy drogowe, z wyznaczeniem terminu, np. do końca czerwca, na dobrowolne 

dostosowanie się do granic właściwych. Obecnie zajmowanie pasów drogowych utrudnia 

wykonywanie prac modernizacyjnych czy remontowych na gminnych drogach”. 

Poprosił o „podanie, jakie poczyniono kroki, aby w końcu uregulować sprawę” tzw. placu 

Pana …        ……. 

Wnioskował również o rozważenie możliwości postawienia stojaków dla rowerów przy 

cmentarzu oraz „ustawienia punktu WC na terenie miasta”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że trwa remont dróg. Oznajmił: „Liszkowo właściwie skończone. Jest teraz 

Trzeboń. I tak się posuwamy do przodu”. Remont dróg obejmie również sołectwo Kruszki. 

Powiedział, że na interpelację Radnego Ryszarda Biniaka w sprawie możliwości 

zastosowania abolicji wobec osób zajmujących pas drogowy zostanie udzielona odpowiedź 

pisemna. 



 5 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Jeżeli chodzi o Pana …        … to są tylko moje interwencje  

i pisma do niego. Najdalej dzisiaj byłem na posterunku policji, dlatego, że nie możemy 

wyegzekwować chociaż uporządkowania tego terenu”.  

Poinformował: „Stojaki na rowery będą”. Dodał: „WC na cmentarz. Myślę, że toi toi 

postawimy tam”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że miał na myśli nie tylko cmentarz, ale również teren miasta.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Odpowiem na piśmie. Zastanowimy się nad tym jak to zrobić”. 

 

Ad. 7 

 

W tym punkcie obrad nie zabrano głosu. 

 

Ad. 8 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:13 zakończył obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


